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جسد در بیمارستان شیراز 

یک بچه نمی گذارد !

اولتیماتوم به خیریه ها 

تحریم را از کارآمدی انداخته ایم 

محرومیت یک سنگ نورد 

چندصدایی همیشگی 

اصلاح کند

گوشت قرمز کنیایی 

خلاف واقع است

اخبار ویژه ...

معاون درمان دانشــگاه علوم پزشکی و خدمات بهداشتی درمانی شیراز با 
تکذیب تحویل ندادن جسد یک بیمار به دلیل پرداخت نکردن هزینه های درمان، 
توضیحاتی در این خصوص داد. مهرداد شریفی در واکنش به انتشار یک ادعا در 
فضای مجازی مبنی بر تحویل ندادن جسد متوفی به دلیل عدم پرداخت هزینه های 
درمان در یکی از بیمارســتان های دانشگاه علوم پزشکی شیراز اظهار داشت: در 
تاریخ ۹ خردادماه خانمی ۴۵ ساله به همراه یک پسر ۱۲ ساله به دلیل احتمال ابتلا 
به مسمومیت با گاز co با سابقه بیماری دیابت و قند خون بالا از یک مسافرخانه به 
اورژانس بیمارستان نمازی منتقل می شود. به دلیل وخامت حال بیمار و تشخیص 
پزشــک در بخش مراقبت های ویژه بستری و پسربچه ۱۲ ساله به بخش اطفال 
بیمارستان نمازی منتقل و خدمات درمانی لازم به بیمار ارائه می شود. شریفی اضافه 
کرد: در ادامه در تاریخ ۳ تیرماه خانمی که خود را صاحبکار قبلی ایشان معرفی کرده 
به بخش مراجعه و کپی مدارکی را ارائه می کند که منجر به تغییر هویت ایشان از 
مشخصاتی که در زمان مراجعه به اورژانس ارائه شده بود، گشت. وی ادامه داد: در 
این اثنی فردی که خود را فرزند ایشان معرفی کرده چند بار مراجعه و درخواست 
می کند که اموال همراه بیمار را دریافت کند که از وی درخواست می شود مدارک 
هویتی خود و مادرش را تحویل دهد که نامبرده از این کار ممانعت می کند و دیگر 
نیز مراجعه نمی کند. معاون درمان دانشگاه خاطرنشان کرد: پسر بچه ۱۲ ساله که 
همراه این بیمار بوده نیز تا تاریخ ۲۵ خرداد در بخش اطفال بستری بوده و پس از 
بهبودی کامل و به دلیل عدم پاسخگویی و دسترسی به برادرش تحویل بهزیستی 
می شود. به گفته این مقام مسئول در دانشگاه در تاریخ ۱۵ تیر به دلیل وخامت حال 
بیمار، این بیمار فوت می کند و به دلیل بلاصاحب نبودن متوفی، تحویل جســد 
فقط به خانواده درجه یک میسر بوده است. وی افزود: پس از پیگیری های فراوان 
و تماس های مکرر بیمارســتان با فرزند بیمار در تاریخ ۲۲ تیر به همراه مدارک 
هویتی مراجعه و جسد متوفی و اموال همراه وی را تحویل می گیرد. معاون درمان 
دانشــگاه با بیان اینکه این موضوع در فضای مجازی به گونه ای نامعتبر و دور از 
واقعیت انعکاس داده شده بود، از مردم درخواست کرد تا اخبار را از رسانه های 

رسمی و معتبر دریافت کنند.

جواد نکونام گفت : چگونه در ۲۱ روز بدن یک بازیکن را آماده کنم؟ به من 
بگویید. بدترین اتفاقات تاریخ فوتبال ایران در اســتقلال و برای من می افتد . این 
اتفاقات داستان هایی دارد. از بیرون پای یک بچه بار دیگر در این باشگاه باز شده 
است. خیلی ساده و شفاف بگویم. این بچه هیچ وقت نمی گذارد آب خوش از 
گلوی استقلال پایین برود. باعث و بانی اش هم من مدیرعامل و مربی هستم، زیرا 

تصمیماتی می گیرند که به ضرر استقلال است.

رئیــس مرکــز اطلاعات مالی با اشــاره به ارائه فرصــت به صندوق های 
قرض الحســنه و خیریه ها برای دریافت مجوز گفت: اگر در مهلت تعیین شده 
نسبت به دریافت مجوز اقدام نکنند، مظنون به پولشویی خواهند شد. هادی خانی 
با بیان اینکه یک فرصت چند ماهه به خیریه ها و صندوق های فاقد مجوز معتبر 
قانونی داده شد، اظهار کرد: به این صندوق ها اعلام شد که برای اخذ مجوز اقدام 
کنند. چنانچه صندوق ها و خیریه های مذکور طی فرصتی که تعریف شده است، 
مجوز نگیرند، با هماهنگی با شورای عالی مبارزه با پولشویی به این موضوع ورود 

جدی خواهیم کرد.

سرلشــکر ســلامی فرمانده کل سپاه پاســداران در آیین افتتاحیه ۲۸ امین 
دوره طرح ولایت دانشــجویی گفت: دانشــگاه منشا ساخت تفکر و اندیشه و 
دانشجو مظهر فکر تعالی و برتر، دانشجو معیار تشخیص سیاسی و دانشجو مظهر 
اقتدار کشــور است. سرلشکر سلامی افزود: رهبر انقلاب اسلامی در دیدارهای 
خصوصی که با ایشان داریم، همواره آشکارا بر بسیج دانشجویی اشاره و تاکید 
دارند. وی تاکید کرد: دانشگاه منشا ساخت اندیشه و تفکر جامعه است. وی ادامه 
داد: ما چون با دشمن بزرگ رو در رو بودیم پیشرفت کردیم. دشمن یک حسن 
دارد. وقتی عمل می کند میدان های ناشناخته را شناخته می کند. سرلشکر سلامی 
افزود: ما فرمول های شکست تحریم را شناسایی کردیم و تحریم را از کارآمدی 

انداخته ایم و این فقط در میدان حل می شد، فقط در میدان.

اخیرا  ویدئویی در شبکه های اجتماعی منتشر شد که یک ورزشکار ایرانی 
در مراسم اهتزاز پرچم به پرچم ایرانی بی احترامی می کند. فدراسیون کوه نوردی و 
صعودهایی ورزشی ضمن عذرخواهی از ساحت مردم شریف کشورمان، مراتب 
انزجار خود را از بی احترامی ورزشــکار سنگنورد »علی برات زاده« در مسابقات 
فرانسه نسبت به پرچم مقدس کشور عزیزمان ایران اسلامی، ابراز می دارد. بدیهی 
اســت نامبرده تا اطلاع ثانوی از کلیه رویدادهای داخلی و بین المللی محروم و 

در اسرع وقت با تشکیل کمیته انضباطی به این عمل وی رسیدگی خواهد شد.

مالک شــریعتی نیاسر نماینده مجلس گفت : وظیفه ما این است که همه 
را به مشــارکت دعوت و زمینه اش را نیز فراهم بکنیم. مثلا مجلس این بحث 
تناسبی شدن انتخابات را مطرح کرد و متاسفانه احزاب حمایت نکردند. تناسبی 
شــدن به مشارکت و به چندصدایی شــدن مجلس کمک می کند و  تضمین 
چندصدایی همیشــگی در مجلس است. مجلس به عنوان قلب تپنده سیاسی 
کشور، همیشه باید سلایق مختلف را داشته باشد و بخشی از این تناسبی شدن 

به آن دلیل است.

ابوترابی فرد، خطیب نمازجمعه تهران گفت: با توجه به روابط راهبردی و 
استراتژیک تهران و مسکو،  انتظار مردم ایران اسلامی از روسیه این است که موضع 

اخیر خود در خصوص جزایر سه گانه ایرانی را به سرعت اصلاح کند.

سید ابراهیم رئیسی در نخستین سفرش به قاره آفریقا و در اولین مقصد 
این سفر، در پاسخ به دعوت همتای کنیایی خود به منظور ارتقای همکاری ها 
با مســئولان این کشور، تفاهمنامه های امضا کرد. به طوری که در دیدار تجار 
و بازرگانان کنیایی با رئیس جمهور، دو قرارداد همکاری امضا شد، یکی برای 
فروش نیســان زامیاد ایرانی به کنیا و دیگری برای واردات گوشــت قرمز به 

ایران بوده است. 

نصرالله پژمانفر رئیس کمیسیون اصل نود مجلس شورای اسلامی خطاب 
بــه زلفی گل وزیر علوم، تحقیقات و فناوری نوشــت: درپی برخی ادعا های 
نادرســت و خلاف واقع که دقیقا نقطه مقابل استفســاریه مجلس و موافقت 
دولــت برای حل یک معضل حقوقی در رســیدگی به تخلفات کنکور های 
سراسری بود و نیز توضیحات کمیسیون اصل ۹۰ انتظار از وزارت علوم و شما 
این بود که مقابل دروغ پردازی های انجام شده بایستید و درباره استفساریه ماده 
۱۱ قانون رســیدگی به تخلفات و جرایم در آزمون های سراسری روشنگری 
کنید. اما متاسفانه در جریان توضیحات شما در جمع خبرنگاران مبنی بر اینکه 
هزار نفر از متقلبین کنکور به علت استفساریه مجلس توانسته اند به تحصیل 

خود ادامه دهند، مواضع نادرست و خلاف واقع بیان شده است.

سیاسی

 

سرویس سیاســی -نایب رئیس کمیسیون 
تلفیق برنامه هفتم توســعه گفت: شفافیت و درج 
تمامی دخل و خرج دولت در سقف بودجه عمومی 
اقدام مؤثری در عملیاتی شــدن برنامه هفتم توسعه 
اســت. محســن پیرهادی با تاکید بر اینکه تدوین 
برنامه هفتم توسعه بهترین فرصت برای اصلاح نظام 
بودجه ای اســت که سالهاست مورد تاکید و توجه 
دولت هــا و مجالس قبلی قرار داشــته، گفت: گام 
برداشــتن به سمت قواعد مالی و نظام بودجه ریزی 
قابل بررسی، سنجش و ارزیابی مهمترین رویکردی 
است که مجلس و دولت باید در کنار هم برای محقق 

شدن اهداف توسعه ای کشور بردارند.
باید کســری تراز عملیاتــی به صفر 

می رسید
نماینده مردم تهران در مجلس شــورای با بیان 
اینکــه دلایل متعدد درونــی و بیرونی مانع تحقق 
اهداف برنامه ششــم توسعه شدند، افزود: از جمله 
این موارد نرخ تورم بالا، رکود اقتصادی، کســری 
بودجه عملیاتی مزمن و نوســانات شدید ارزی و 
وقوع شوک های تحریمی در طول یک دهه گذشته 
است که به چالش های اساسی اقتصاد کشورمان در 
سال های اخیر بدل شده اند. انحرافاتی را در تحقق 
اهداف برنامه به دنبال داشــته اند، از جمله اینکه بر 
اساس برنامه ششــم توسعه دو سال پیش یعنی در 
پایان سال ۱۴۰۰ می بایست کسری تراز عملیاتی به 

صفر می رسید که متأسفانه محقق نشده است.

عضو هیئت رئیسه مجلس با بیان اینکه فاصله 
ارقام مصوب با اهداف تعیین شــده در برنامه ششم 
در سال های انتهای برنامه بیش از سال های ابتدایی آن 
است، ادامه داد: از جمله این ناکامی ها رشد هزینه ها 
در سال های انتهایی برنامه ششم توسعه است که با 
هدف گذاری انجام شده تفاوت فاحشی دارد که در 
کنار تصمیمات نادرست در سیاست گذاری ها، یکی 
از عوامل بروز نرخ تورم بالا در سال های اخیر است.
نایب رئیس کمیسیون تلفیق برنامه هفتم توسعه 
در ادامــه با بیان اینکه بحث بدهی های دولت و اثر 
گــذاری آن بر ناترازی بودجه های ســالانه و نتایج 
منفی آن بر ســامان دهی حوزه اقتصادی کشور نیز 
دیگر موضوعی است که به چالش نظام مالی کشور 
بدل شده است، گفت: اگرچه بدون لحاظ بدهی های 
مورد اختلاف نسبت بدهی به تولید ناخالص داخلی 
کمتر از ســقف تعیین شده در برنامه ششم توسعه 
بوده اســت، اما با در نظر گرفتن چالش های موجود 
در محاســبه ارقام واقعــی بدهی دولت به بانک ها، 
صندوق توسعه، صندوق های بازنشستگی و سایر 
نهادهای عمومی غیردولتی این نسبت افزایش قابل 
ملاحظه ای خواهد داشت. موردی دیگر که انحراف 
از اهداف برنامه را نشان می دهد این است که متوسط 
سهم اعتبارات تملک دارایی های سرمایه ای از منابع 
عمومــی در هدف گذاری برنامــه هفتم حدود ۲۱ 
درصــد در نظر گرفته شــده اما به دلیل چالش های 
اقتصادی مذکور این مهم در تمام سال های گذشته 

با متوسط رشد ۱۲.۶ درصدی اختلاف قابل توجهی 
برای نیل به مقصود تعیین شده داشته است.

ضرورت شــفافیت تمام دخل و خرج 
دولت در سقف بودجه عمومی

نماینده مردم تهران در مجلس یازدهم با تاکید 
بر اینکه سامان دهی حوزه بودجه ریزی کشور و قابل 
ارزیابی کردن آن باید به اولویت تدوین برنامه هفتم 
توسعه بدل شود، گفت: بر همین اساس مکلف کردن 
دولت در برنامه هفتم توسعه به بازنگری دوره ای در 
مخارج به نحوی که طی پنج ســال، تمامی مخارج 
دولت قابل بررســی و ارزیابی باشــد اقدامی پیش 
رو و مؤثر در حوزه ســامان دهی و برنامه مند کردن 
حوزه اقتصادی اســت که می تواند به تحقق اهداف 
و احکام توســعه ای کمــک قابل توجهی کند. وی 
همچنین شفافیت و درج تمامی دخل و خرج دولت 
در ســقف بودجه عمومی را اقدام مؤثر دیگری در 
عملیاتی شــدن برنامه هفتم توسعه دانست و اظهار 
داشــت: هدف گذاری نســبت عملکرد مصارف 
بودجه عمومی به کل مخارج دولت در ســال شامل 
مصارف هدفمندی، مصارف تهاتر نفت، مجوزهای 
خارج از بودجه نهادهــای ذیربط، پایه پولی بانک 
مرکزی برای تأمین ارز ترجیحی، تضامین منتشــره 
دولــت، تعهدات دولت به تأمین اجتماعی تعریف 
برای پنج ســال آینده در برنامه هفتم توسعه اقدامی 
مهم جهت جلوگیــری از انحراف احکام و اهداف 

است.

پیرهادی نماینده مجلس؛

دخل و خرج دولت در بودجه درج شود

با ۱۲۹ رأی موافق؛

کلیات لایحه تشکیل وزارت بازرگانی
 تصویب شد

ســرویس سیاسی- در جلســه علنی مجلس 
شــورای اسلامی، گزارش کمیســیون اجتماعی در 
مورد لایحه دوفوریتی تشــکیل وزارت بازرگانی در 
دســتورکار قرار گرفت.نمایندگان مجلس شــورای 
اســلامی بعد از اســتماع نظرات موافقان و مخالفان، 
کلیــات این لایحه را بــا ۱۲۹ رأی موافق، ۱۰۱ رأی 
مخالف و ۴ رأی ممتنع از مجموع ۲۳۸ نماینده حاضر 

در مجلس تصویب کردند.
ما بــرای صــادرات و واردات نیازمند 

مدیریت واحد هستیم
مهدی عیســی زاده رئیس کمیسیون اجتماعی 
مجلس در موافقت با لایحه تشکیل وزارت بازرگانی، 
گفــت: دولت می خواهد ابزار کنتــرل بازار و تورم و 
کنترل کالاهای اساســی را در دست داشته باشد، اگر 
وزارت بازرگانی پیشــنهادی دولت تشــکیل نشود، 
بــرای مدیریت بازار هیچ بهانه ای نخواهیم داشــت. 
ما برای صــادرات و واردات نیازمند مدیریت واحد 
هســتیم.نماینده مردم میاندوآب در مجلس شورای 
اســلامی با بیان اینکه ایجاد وزارت بازرگانی مخالف 
برنامه ششــم توسعه نیست، اظهار داشت: برای رشد 
اقتصادی و کنترل اقلام اساسی نیازمند ایجاد وزارت 
بازرگانی هستیم و با مدیریت واحد می توانیم چرخه 
معیوب توزیع کالا را مدیریت کنیم. وی با بیان اینکه 
دولت با گشایش هایی که در بازارهای منطقه ای داشته 
نیازمند رایزن منطقه ای است، تصریح کرد: در بسیاری 
از کشــورهای موفق، صنعت از بازرگانی جدا بوده و 
ما نیز باید برای مهار تورم و رشد تولید این وزارتخانه 

را تشکیل دهیم.
متولــی خاصی برای کنترل بازار وجود 

ندارد
در ادامه جلســه، فتح الله توسلی به عنوان موافق 
کلیات لایحه تشــکیل وزارتخانــه بازرگانی، گفت: 
تشکیل این وزارتخانه موضوع بسیار مهمی است. از 
گمرک گزارشــی از مبادلات تجاری کشورمان با ۱۵ 
کشور همسایه در سال ۱۴۰۱ اخذ شده که در آن فقط 
از ترکیــه ۶ میلیارد و ۹۰۰ میلیون دلار واردات اعم از 
روغن دانه آفتابگردان، جو، تراکتور، دانه سویا، روغن 
خام ســویا داشته ایم. چرا باید اقلام مذکور که امکان 
تولید آن در داخل موجود است، از کشور همسایه وارد 
شــود؟ تکالیفی به وزارت جهاد کشاورزی داده شده 
کــه هیچ ارتباطی با وظیفه ذاتی این وزارتخانه ندارد. 
از طرفی تکالیفی هم به وزارت صمت داده شــده که 
هیچ سنخیتی با این وزارتخانه ندارد. علی رغم وجود 
وزارتخانه صمت، وضعیت بازار اوضاع خوبی ندارد 
و رها شــده است. عضو کمیسیون اقتصادی مجلس 
شــورای اســلامی تصریح کرد: متولی خاصی برای 
کنترل بازار وجود ندارد. چه کسی باید بر تنظیم بازار 
نظارت داشته باشد؟ در این شرایط تشکیل وزارتخانه 
بازرگانی یک ضرورت اســت. وزارت صمت نه به 
حوزه صنعت و معدن رسیدگی می کند و نه به حوزه 
تجارت. مدیریت بازار داخلی و خارجی تشکیلاتی 
مناســب می خواهد که وزارت بازرگانی می تواند در 

این راستا مشکلات را حل کند.
باید ساختاری برای تنظیم بازار وجود 

داشته باشد
علــی اکبر کریمی نیز دیگر موافق کلیات لایحه 
تشکیل وزارتخانه بازرگانی بود و در این زمینه، گفت: 
حوزه تجارت و بازرگانی یک امر فرابخشــی است و 

باید وزارتخانه مشخصی در این حوزه داشته باشیم.
عضو کمیســیون صنایــع و معــادن مجلس 
شــورای اســلامی افزود: امروز در تنظیم بازار شاهد 
متولی مشــخصی نیستیم و روی هر محصولی دست 
می گذاریم، وزارت جهاد کشــاورزی ســلب اختیار 
می کنــد و وزارت صمت نیز این موضــوع را انکار 

می کند. بنابراین باید یک مدیریت واحد و پاســخگو 
وجود داشــته باشد و از سوی دیگر وزارت بازرگانی 
باید بسترساز صادرات باشد. نماینده مردم اراک تاکید 
کرد: اولویت و دغدغه مردم کنترل تورم و گرانی است 
و باید ســاختاری برای تنظیم بازار وجود داشته باشد. 
اگر وزارت بازرگانی تشکیل شود، این ساختارها نیز 
ایجاد خواهد شد و می تواند بازار را کنترل کند و شاهد 

ساماندهی در بازار باشیم.
وزارت صمــت وظیفه ذاتــی خود را به 

درستی انجام نمی دهد
محمدرضا صباغیان در موافقت با کلیات لایحه 
تشــکیل وزارتخانه بازرگانی، گفت: در حال حاضر 
بازار درســت و مناسبی نداریم و همه بر این موضوع 
اتفــاق نظر داریم که وزارت صمت وظیفه ذاتی خود 
را به درســتی انجام نمی دهــد و باید وضعیت فعلی 
بازار تغییر کند. وی ادامه داد: با تشــکیل وزارتخانه ها 
و سازمان های مختلف مخالفم، اما در این مورد نظرم 
این است که باید وزارتخانه بازرگانی تشکیل شود تا به 
وضعیت نابسامان فعلی پایان دهد. ما نمی توانیم دست 
روی دســت بگذاریم و مشاهده کنیم یک عده با نفوذ 
و رانت واردات را در دســت گیرند و اقلامی را وارد 
کنند که هیچ نیازی به واردات آن نداریم و امکان تولید 
آنها در داخل وجود دارد.نماینده مردم بافق در مجلس 
شورای اسلامی تصریح کرد: در قیمت لبنیات و مرغ 
دچار نوسان قیمت هستیم و هیچ ارگانی نیز پاسخگوی 
این وضعیت بازار نیســت. بنابراین حداقل انتظار این 
اســت که حالا که دولت ورود کــرده و لایحه ای به 

مجلس ارائه داده، همراهی کنیم.
تفکیک وزارت بازرگانی برخلاف قانون 

برنامه ششم است
در ادامه جلســه، ابوالفضل ابوترابی در مخالفت 
با کلیات لایحه دوفوریتی تشکیل وزارت بازرگانی، 
گفت: حســن روحانی با واســطه و بی واسطه ۴ بار 
موضوع تشــکیل وزارت بازرگانی را مطرح کرد که 
مجلس دهم با دقت نظر آن را رد کرد و انتظار می رود 
این مجلس نیز با دقت نظر تشــکیل وزارت بازرگانی 
را رد کند. نماینده مردم نجف آباد در مجلس شورای 
اســلامی ادامه داد: ایران بیشــترین ادغام و تفکیک 
وزارتخانه ها را دارد و به اسم اصلاح ساختار به دنبال 
ادغام و تفکیک هســتیم که در واقع این بازی اسامی 
و عناوین اســت و برای بهبود امور نیازی به ادغام و 
تفکیک نیست. باید بین تولید، صنعت و واردات تعادل 
ایجاد کرد. تفکیک وزارت بازرگانی کار اشتباهی است 
چرا که برای این کار حداقل ۵ ســال زمان لازم است 

تا زیرســاخت ها در شهرستان ها فراهم شود و برآورد 
مرکز پژوهش ها این است که برای این تفکیک حدود 
۵ هزار میلیارد تومان هزینه خواهد داشــت. تفکیک 
وزارت بازرگانی برخلاف قانون برنامه ششم توسعه 
است، چرا که طبق قانون برنامه ششم باید ۱۵ درصد 

دولت کوچک شود.
واردات دولتی احیا می شود

روح الله ایزدخــواه نیز در مخالفت با کلیات این 
لایحه، اظهار داشــت: هرچــه واردات افزایش پیدا 
کند فشــار به ارز را شاهد خواهیم بود و بحران ارزی 
بیشــتری برای کشور شکل می گیرد و از سوی دیگر 
باعث گرانی ها می شــود. وی متذکر شد: تاکنون ۷ بار 
وزارت صنعت، معدن و تجارت ادغام و تفکیک شده 
اســت، در حالی که در بسیاری از کشورها تجارت، 
تولید، بازرگانی و حتی اقتصاد در یک وزارتخانه دنبال 
می شود تا یکپارچگی سیاست های اقتصادی صورت 
گیرد. نماینده مردم تهران در مجلس شورای اسلامی 
بیان کرد: در شــرایطی کــه وزارت صمت پول تغییر 
تابلوی خود را ندارد، چطور می خواهیم هزینه تفکیک 
وزارت بازرگانی از صمت را انجام دهیم؟ ابزار وزارت 
بازرگانی واردات است و در این شرایط شاهد پر شدن 

انبارها خواهیم بود و واردات دولتی احیا می شود.
تشکیل بازرگانی برای مهار تورم آدرس 

غلط است
همچنیــن عبدالناصر درخشــان در مخالفت با 
کلیات لایحه تشــکیل وزارت بازرگانی، گفت: این 
سیزدهمین ادغام و تفکیک است که در کشور ما مطرح 
می شــود. تفکیک وزارت صمت و تشکیل بازرگانی 
برای مهار تورم آدرس غلط است و باید برای مدیریت 
تورم به سراغ بانک مرکزی و سازمان برنامه و بودجه 

برویم چرا که افزایش نقدینگی عامل تورم است.
نماینده مردم ایرانشهر در مجلس شورای اسلامی 
بیان کرد: بانک مرکزی برای رفع مشــکلات ســایر 
بانک ها دســت به چاپ پول زد و اکنون انتشار پول و 
اضافه کردن صفر در سیستم باعث شده است که واحد 
پولی کشور ۳۴ درصد افزایش پیدا کند. برای انضباط 
مالی باید درآمدهای واقعی داشته باشیم که در بودجه 
سنواتی شاهد کسری بودجه هستیم، چرا که درآمدها 
غیرواقعی امــا هزینه ها واقعی اســت. وی تصریح 
کرد: اگر این شــائبه وجود دارد که وزیر نمی تواند ۳ 
مقولــه تولید، صــادرات و واردات را هدایت کند، با 
اصلاح ســاختار و مهندسی ساختار وزارت صمت، 
قائم مقام هایــی در حوزه های مختلف در نظر گرفته 

شود تا مدیریت همه جانبه و یکپارچه صورت گیرد.

نمایندگان مجلس شورای اسلامی در جلسه علنی با کلیات لایحه تشکیل وزارت بازرگانی موافقت کردند.

گر این شــائبه وجود دارد که وزیر نمی تواند ۳ مقولــه تولید، صادرات و واردات را 
هدایت کند، با اصلاح ســاختار و مهندسی ســاختار وزارت صمت، قائم مقام هایی در 
حوزه های مختلف در نظر گرفته شود تا مدیریت همه جانبه و یکپارچه صورت گیرد.

ســرویس سیاســی- معاون 
پارلمانــی رئیس جمهور ضمن ارائه 
توضیح در مورد اظهارنظرش درباره 
ویژگــی نمایندگان مجلــس آینده 
گفت: ان شاالله این اظهارنظرها بتواند 
کمک کند شور انتخاباتی بیشتر شود، 
حضرت آقا این بار بســیار زودتر از 
دوره های قبل این مســائل را مطرح 
کردند زیرا مشــارکت مردم اهمیت 
فراوانی دارد و بعد هم رقابت سالم به 
برگزاری هرچه بهتر انتخابات کمک 

می کند.
ســید محمد حســینی درباره این که اظهارنظرش که گفته بود »مایل هستیم 
کسانی انتخاب شوند که وفادار به نظام بوده و ولایی و انقلابی باشند تا با همکاری 
با دولت، کارهای بزرگی در کشور انجام شود« موجب ایجاد شائبه و واکنش بین 
فعالان سیاسی شده است، گفت: بنده تاکید کردم که آقای رئیس جمهور و دولت 
روی فرد خاص یا جریانی نظر ندارند، اما طبیعی است هر فردی تمایل دارد مجلس 
یک مجلس کارآمد و فعال باشد و بتواند در پیشبرد امور کشور نقش آفرین باشد. 

معاون پارلمانی رئیس جمهور خاطرنشان کرد: من به بعضی از ویژگی ها اشاره 
کردم در حالی که موارد متعدد است و باید مفصل درباره هرکدام شان بحث کرد؛ 
یک سوالی شد و ما هم به طور گذری اشاره کردیم، فردی باشد که وفادار به نظام 
باشد، اگر کسی به نظام اسلامی و کشور خودش وفادار نباشد، این شخص چگونه 
به مجلس می خواهد بیاید؟ یا گفتیم انقلابی باشد، یعنی چه؟ این چیزی است که 
همه روی آن وفاق دارند و چیزی نیســت که خلافش باشــد. بالاخره کسی که در 
نظام اســلامی کار می کند، باید اعتقاد به ولایت فقیه و التزام به اسلام داشته باشد. 
در قانون اساسی این ویژگی ها گفته شده و اگر  شخصی این باور را نداشته باشد، 
چگونه می خواهد در چارچوب این نظام خدمت کند؟ این ها چیزهای بسیار بدیهی 
و ابتدایی است، همانطور که گفتم می توان به موارد بیشتری اشاره کرد که باید باشد. 
به طور مثال نمایندگان باید در تعارض منافع، منافع ملی را بر مصالح شــخصی، 
منفعت گروهی و حزبی ترجیح دهند و این بسیار مهم است. یا آدماهایی بیایند که 
آشــنایی و تخصص داشته باشند و در یک جایی بتوانند مفید باشند. این ها بسیار 
طبیعی است. حضرت امام همواره این معیارها را در انتخابات مطرح می کردند، مقام 
معظم رهبری هم گفتند. این ها معیارهای عمومی است که از باب یادآوری است 
و خود مردم متوجه هستند که باید باید دقت کنند و اگر دقت نشود بعد افرادی در 
این موقعیت قرار می گیرند که ممکن است نتوانند وظیفه خودشان را انجام دهند و 
به ضرر کشور است. حسینی با بیان این که ان شاالله این اظهارنظرها بتواند کمک کند 
شور انتخاباتی بیشتر شود، عنوان کرد: حضرت آقا این بار بسیار زودتر از دوره های 
قبل این مسائل را مطرح کردند زیرا مشارکت مردم اهمیت فراوانی دارد و بعد هم 

رقابت سالم به برگزاری هرچه بهتر انتخابات کمک می کند. 
وی در پاسخ به این سوال که مطرح می شود مجلس کنونی بیشتر وکیل الدوله 
است تا وکیل مردم، نظر شما به عنوان معاون پارلمانی رئیس جمهور چیست، اظهار 
داشــت: این همه تذکراتی که نمایندگان هر روز می دهند، تذکر کتبی، تذکرهای 
۳دقیقه ای، ۲دقیقه ای و یک دقیقه ای و یا در نطق های شــان سوالاتی که تاکنون از 
وزرا کردند و قانع نشــدند، چیســت؟ در این مدت استیضاح یک وزیر را داشتیم. 
حسینی ادامه داد: بله، حمایت هم کردند یک همدلی و همگرایی وجود دارد اما جنبه 
نظارتی خودشان را هم رعایت می کنند آن طور نیست که بگوییم بحثی نمی کنند 
حتی گاهی اوقات انتقاد داریم که چرا یک جاهایی به سمت تخریب می روند. وی 
یادآور شد: گاهی اوقات حرف ها و نکاتی گفته می شود که البته محدود است اما 
یک شبهاتی در جامعه ایجاد می کند مثل این اظهار کردند احتمالا می خواهند یک 
محصولاتی وارد کنند که ممکن است آلوده باشد و همین وقتی از زبان مسئول گفته 
می شود یک نگرانی در جامعه ایجاد می کند بحث ما این است در این زمینه ها دقت 
بیشتری  شود. معاون پارلمانی رئیس جمهور گفت: درست است که نمایندگان در 
اظهارنظر آزاد هســتند اما وقتی یک مرتبه یک عدد و رقمی گفته می شود به طور 
مثال یک نماینده گفته ۵ هزار و ۳۰۰ نفر از مسئولین کشور فرزندان شان در خارج 
از کشور هستند این ها چه کسانی هستند؟ بر اساس چه مستندی این ها گفته شده 
است؟ کجا چنین آماری مشخص شده است؟ نماینده بسیار با افراد عادی متفاوت 
است. افراد عادی هم باید مراقب باشند اما نمایندگان قطعا باید در این زمینه بیشتر 
دقت کنند که غالب نمایندگان چنین دقتی دارند، مصالح کشور را در نظر می گیرند 
و گاهی اوقات ممکن است یک نماینده ای حرفی بزند ما آن را به هیچ وجه حساب 

کل مجلس و نمایندگان نمی گذاریم.

ســرویس سیاســی- عضو 
کمیســیون صنایــع گفــت: دولت 
باید دســتورالعمل قانــون واردات 
خودروهــای کارکرده با عمر کمتر از 
۵ ســال را به گونه ای تدوین کند که 
واردات ســهل و بــرای آحاد جامعه 
دست یافتنی باشد.اله وردی دهقانی 
عضو کمیســیون صنایــع و معادن 
مجلس شــورای اســلامی در رابطه 
بــا اثــرات تصویب طــرح واردات 
خودروی کارکرده تا ســقف ۵ سال 
بر بازار خودرو کشور، گفت: افزایش 
عرضه خودرو در بازار خودروی کشور یکی از نیازها و ملزومات تنظیم بازار است 
و ارائه لایحه ای مبنی بر واردات خودروهای کارکرده به معنای وجود چنین نیازی 
اســت، علت آن هم این است که در حال حاضر تقاضا و عرضه خودرو متناسب 
نیســت بنابراین باید برای توزیع بیشــتر خودرو فکر اساسی مانند واردات انجام 
داد. وی ادامه داد: دولت باید دســتورالعمل قانــون واردات خودروهای کارکرده 
با عمر کمتر از ۵ ســال را به گونه ای تدوین کند که واردات ســهل و برای آحاد 
جامعه دســت یافتنی باشد. نرخ تعرفه واردات خودروهای وارداتی کارکرده باید 
نازل باشــد تا خودرو با قیمت مناســب به دســت مصرف کننده برسد و افراد کم 
درآمد نیز توانایی خرید این نوع خودروها را داشــته باشند، در صورتی که تعرفه 
واردات این خودروها را بالا در نظر بگیرند، از اهداف این قانون که ســاماندهی 
بازار اســت دور می شــویم.وی افزود: یکی دیگر از موضوعاتی که دولت باید در 
حوزه واردات خودروهای کارکرده مدنظر قرار دهد، سرعت در اجرای این قانون 
اســت، وزیر صمت و دولت باید با تسریع در اقدامات اجرایی، طی یک ماه آینده 
واردات خودروهای کارکرده را به جریان بیاندازند.نماینده مردم ورزقان در مجلس 
خاطرنشان کرد: واردات خودروهای کارکرده با عمر کمتر از ۵ سال علاوه بر منطقی 
کردن قیمت خودرو موجب مصرف کمتر سوخت و کاهش آلودگی هوا خواهد 
شــد. مجلس در مصوبات مختلف مانند قانون ساماندهی صنعت خودرو درباره 
واردات خودروهای نو و مصوبه واردات خودروهای کارکرده تمام تلاش خود را 
برای ساماندهی بازار به کار برد. در نتیجه انتظار داریم که با این قوانین از این پس 
مسئله ای به نام تنظیم بازار خودرو نداشته باشیم. وی گفت: اکنون هرآنچه که دولت 
برای تنظیم بازار نیاز داشت طی این دو قانون فراهم شده است و دولت باید از این 
فرصت به درستی استفاده کرده و شرایط را برای خرید خودروهای امن با قیمت 

مناسب برای مردم فراهم کند.

توضیح معاون پارلمانی رئیس جمهور 
درباره ویژگی های نمایندگان مجلس آینده

دهقانی عضو کمیسیون صنایع:

دولت تعرفه واردات خودروهای 
کارکرده را پایین درنظر بگیرد
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